

### 校友湯文亮博士於校友分享會暢談細價樓爆煲論之始末因由 Alumnus Dr. Jacinto Tong Shares his Insights at Alumni Sharing Forum – The Bust of Small Flats Market in Hong Kong

紀惠集團副主席及行政總裁湯文亮博士(中)於2015年4月14日於題為「細價樓爆煲論之始末因由」之校友分享會中分享他的真知灼見。分享會全場滿座，參加者包括大學校董會暨諮議會副主席陳黃穗女士(左六)、香港浸會大學校友委員會主席及榮譽大院士梁永祥校友、BBS、JP(左四)及湯博士之女兒湯振玲小姐(右六)。討論環節由工商管理學院高級講師蘇關球先生(右二)主持。



Vice Chairman and Chief Executive Officer of Gale Well Group Limited alumnus Dr. Jacinto Tong (centre) shared his insights at the Alumni Sharing Forum titled “The Bust of Small Flats Market in Hong Kong” on 14 April 2015. The forum was a full-house event with participants including Deputy Chairman of the Council and the Court of HKBU Mrs. Pamela Chan (sixth from left), Chairman of the Alumni Committee of HKBU Foundation and Honorary University Fellow alumnus William Leung, BBS, JP (fourth from left) and Miss Jacqueline Tong (sixth from right), daughter of Dr. Tong. The panel discussion was chaired by Mr. Simon So (second from right), Senior Lecturer of School of Business.

### 營銷業界校友分享成功之道 Alumni Sharing Forum by Masterminds in Retail Industry



三位在營銷業界擔當重要角色的傳理校友，包括怡和飲食集團香港暨新市場行政總裁葉焯德校友(右四)、海港城置業有限公司助理總經理——推廣及市場譚嘉瑩校友(右五)以及OSIM(香港)有限公司副總經理葉玉燕校友(右三)於2015年4月15日舉行的「步步為營 商機處處」校友分享會擔任主講嘉賓，分享了他們累積多年的實戰經驗及成功秘訣；並在由浸大傳播系系主任孔慶勤教授主持的討論環節中解答參加者的提問。

Three Communication alumni Mr. Henry Yip Cheuk-tak (fourth from right), Chief Executive of Jardine Restaurant Group (Hong Kong & New Markets), Miss Karen Tam Kar-ying (fifth from right), Assistant General Manager – Promotions and Marketing of Harbour City Estates Limited, and Ms. Jenny Yip Yuk-yin (third from right), Assistant General Manager of OSIM (HK) Company Limited shared with participants the keys to success in retail industry at the Alumni Sharing Forum titled “The Masterminds behind a Winning Retail Strategy” on 15 April 2015. The panel discussion was chaired by Prof. Kineta Hung, Head of Department of Communication Studies.

### 「公務員的樂與路」校友分享會 Alumni Sharing Forum - My Days as a Civil Servant

「公務員的樂與路」校友分享會於2015年2月9日舉行，共170位學生、校友及教職員參加。三位來自不同政府部門及不同聘任制度的主講嘉賓，包括民政事務局總康樂事務經理湯李欣欣校友(右五)、知識產權署市場推廣主管黃小玲校友(右四)及食物及衛生局局長政治助理陳凱欣校友(右六)逐一分享在香港特區政府工作的滿足感、樂趣和挑戰，並由社會學系兼職講師邵一鳴博士(右)主持討論環節。



The Alumni Sharing Forum “My Days as a Civil Servant” was held on 9 February 2015. Three alumni from different government departments and appointment systems – Chief Leisure Manager (Recreation and Sport) of Home Affairs Bureau Mrs. Yolanda Tong Lee Yan-yan (fifth from right), Head of Marketing Division of Intellectual Property Department Ms. Jenny Wong Siu-ling (fourth from right) and Political Assistant to Secretary for Food and Health Ms. Rebecca Chan Hoi-yan (sixth from right) shared their joy, satisfaction and challenges in serving the public, followed by a panel discussion led by alumnus Dr. Siu Yat-Ming (right), part-time Lecturer of Department of Sociology.





## 校友會 動起來 Activities of Alumni Associations

### 香港浸會大學校友會活動(浸大校友會)

#### Activities of HKBU Alumni Association (HKBUAA)

##### 辦公室開幕派對

##### Office-Warming Party

浸大校友會於2015年2月28日在浸大思齊樓832室舉行辦公室開幕儀式，多位會員、前任會長及大學管理層包括校董會暨諮議會主席鄭恩基先生及副主席陳黃穗女士出席此盛會。校友會會長蕭泰崙校友感謝校長陳新滋教授為校友會書寫對聯墨寶，並送贈一套書法毛筆給陳校長以示感激之情。

HKBUAA hosted an office-warming party on 28 February 2015 at its new office at Room 832 of David C. Lam Building of HKBU, which was attended by members, Past Presidents of the Association as well as senior management of the University including Chairman of the Council and the Court Mr. Cheng Yan-kee and Deputy Chairman Mrs. Pamela Chan. President alumnus Tyrone Siu gave his special thanks to President and Vice-Chancellor Prof. Albert S.C. Chan for writing a pair of couplets for the Association and presented him with a set of calligraphy brushes as souvenir.



##### 生涯規劃講座

##### Career Seminars



於2015年4月25日舉辦生涯規劃講座，講題為「大或小？」，邀得新鴻基有限公司集團副行政總裁及新鴻基金融有限公司行政總裁梁永祥校友·BBS·JP(左)及和記港口集團有限公司高級顧問錢乃駿校友(中)分享他們在不同公司工作的經驗。

Alumnus William Leung, BBS, JP (left), Group Deputy Chief Executive Officer of Sun Hung Kai & Co. Limited and Chief Executive Officer of Sun Hung Kai Financial Limited and alumnus James Tsien (centre), Senior Adviser of Hutchison Port Holdings Limited shared their experience of working in different companies at the seminar titled "Big or Small?" on 25 April 2015.



於2015年1月17日舉辦「怎樣裝備自己投身投資銀行界」講座，野村國際(香港)有限公司董事總經理何樂生校友(前排左二)講解投考投資銀行所需的條件。

Alumnus Harrison Ho (first row, second from left), Managing Director of Nomura International (HK) Limited shared experience on "How to Prepare for a Career in Investment Banking" on 17 January 2015.



前排(左起)品酒比賽隊員：李俊傑、李環宜及王賢嬪  
Front row (from left) Members of the HKBU Wine Team: Kit Lee, Kelcy Li and Leaf Wang

##### 贊助浸大同學參加品酒比賽

##### Sponsoring HKBU Wine Team

於2015年3月10日設宴招待三位代表浸大出戰「2015法國波爾多左岸杯賽-香港區選拔賽」，並獲冠軍的同學，包括李俊傑、李環宜和王賢嬪。他們將於2015年6月12日代表香港到法國出賽，與上海、紐約、倫敦及巴黎的勝出隊伍一較高下。浸大校友會4位成員慷慨贊助了隊伍的訓練經費和到法國的部份旅費。

Hosted a lunch on 10 March 2015 for members of the HKBU Wine Team including Kit Lee, Kelcy Li and Leaf Wang who scooped the Hong Kong Champion of The Left Bank Bordeaux Cup 2015. The team will represent Hong Kong in the final round on 12 June 2015 at Ch. Lafite Rothschild in France to compete with the champions from Shanghai, New York, London and Paris. 4 members of HKBUAA have made donation to support the team in wine training and part of the expenses for the trip.

## 香港浸會大學尚志會最新發展 Updates on HKBU Century Club

### 「把酒論語」羊年春茗宴 Year of the Goat Spring Dinner

尚志會於2015年3月19日假尖沙咀富豪九龍酒店圓滿舉行「把酒論語」春茗宴，與一眾校友及來賓盡情歡敘，共慶新春。超過40位浸大管理層、校友及嘉賓出席晚宴共慶新春。HKBU Century Club held its “Year of the Goat Spring Dinner – A Banquet with Plum Wine and Lunyu” on 19 March 2015. Over 40 participants including the HKBU management, alumni and guests attended the dinner.



### 代表團探訪浸大榮休校長謝志偉博士 Century Club Representatives Visit HKBU President Emeritus and Honorary President Dr. Daniel Tse

尚志會代表團於2015年3月8日前往澳門探訪浸大榮休校長及尚志會名譽會長謝志偉博士及其夫人謝吳道潔女士。代表團與謝博士伉儷共進午膳，並致送紀念品，以感謝他們的招待。其後，代表團參觀澳門大學校園的最新建設。

Representatives from Century Club paid a visit to HKBU President Emeritus and Century Club Honorary President Dr. Daniel Tse and Mrs. Kitty Tse in Macau on 8 March 2015. At the lunch with Dr. Tse and Mrs. Tse, the delegation presented souvenirs to them as a token of appreciation for their warm hospitality. The delegation then toured around the new campus of University of Macau.



(左起) 陳復生校友、張宇人議員、陳新滋校長及陳致教授  
(From left) Alumna Katie Chan Fook-sang, Hon Tommy Cheung Yu-yan, Prof. Albert S. C. Chan and Prof. Chen Zhi

### 呈獻《世說論語》電視節目 弘揚孔子儒家思想 TV Programme “The Analects for Us All”

尚志會呈獻弘揚孔子儒家思想之電視節目《世說論語》，作為2016年香港浸會大學60周年校慶的獻禮節目，並慶祝該會成立40周年。為向觀眾介紹此節目，尚志會於2015年3月16日於香港浸會大學饒宗頤國學院舉行試映會。出席嘉賓包括浸大校長陳新滋教授、浸大饒宗頤國學院院長陳致教授、會長徐國榆校友、前任會長及贊助人曾惠珍校友、贊助人及理事黃美慧校友、超藝理想文化學會榮譽會長及節目主持陳復生校友、超藝理想文化學會榮譽會長張宇人議員及亞洲電視執行董事葉家寶校友。節目已於2015年3月30日起在亞洲電視本港台首播，並稍後於其他媒體平台播放。

With an aim to introducing the TV programme “The Analects for Us All” to the public, the Club held a premiere of the Programme at HKBU Jao Tsung-I Academy of Sinology on 16 March 2015. Officiating at the premiere were President and Vice-Chancellor Prof. Albert S. C. Chan, Director of Jao Tsung-I Academy of Sinology Prof. Chen Zhi, President of Century Club alumnus Kent Tsui Kwok-yue, Immediate Past President and Patron alumna Marianna Tsang Wai-chun, Patron and Director alumna Esther Wong May-wai, Honorary President of Art Concept Culture Institute and hostess of the programme alumna Katie Chan Fook-sang, Honorary President of Art Concept Culture Institute Hon Tommy Cheung Yu-yan and Executive Director of Asia Television (ATV) alumnus Ip Ka-po. The TV Programme, presented by Century Club to celebrate the 60th anniversary of Hong Kong Baptist University and the 40th anniversary of the Club in 2016, has kick-started the airing on ATV on 30 March 2015 and will be broadcast in other media platforms later.

### 校友黃美慧成為贊助人 Alumna Esther Wong May-wai Becomes Patron

黃美慧校友(社工)(右)最近捐獻港幣30萬元予尚志會，並成為該會贊助人。此外，她又捐獻港幣2萬元，支持成立尚志會2015-2016年度獎學金。

Alumna Esther Wong May-wai (Social Work) (right) has donated HK\$300,000 and become a Patron. She also donated HK\$20,000 to establish Century Club Scholarship in academic year 2015-2016.





## 會員周年大會暨感謝陳新滋校長晚宴 Annual General Meeting 2014 cum Appreciation Dinner for President and Vice-Chancellor Prof. Albert S. C. Chan

尚志會於2014年11月29日晚上舉行會員周年大會，並選出2014至2016年度理事會，名單如下：

The Club concluded its Annual General Meeting 2014 on 29 November 2014 and elected the following members of the Board of Directors for the term of 2014 to 2016:

### 會長 President

徐國榆 Tsui Kwok-yue, Kent

### 副會長 Vice-Presidents

簡兆麟 Kan Siu-lun, Philip  
王麗珍 Wong Lai-chun, Agnes

### 司庫 Treasurer

鄧貴彰 Tang Kwai-chang, Alfred

### 秘書 Secretary

郭倩雯 Kwok Sin-man, Helen

### 理事 Directors

洪集懷 James Ang  
陳昭亮 Chan Chiu-leong, Nick  
劉國明 Lau Kwok-ming, Samuel

黃美慧 Wong May-wai, Esther

吳德龍 Wu Tak-lung, Bernard

### 前任會長/當然理事 Past Presidents /Ex-officio Directors

何鏡煒 Ho Kang-wai, Eddie  
曾惠珍 Tsang Wai-chun, Marianna



「尚志會贊助計劃2014」支票頒贈儀式亦於會員大會中進行，受惠項目的代表接受陳新滋校長、傅浩堅教授及尚志會贊助人頒贈支票。此外，陳校長與尚志會新任會長徐國榆校友及前任會長曾惠珍校友，一同向三位新會員包括陳復生校友、何庭康校友及校友徐聯安博士，JP致送襟針，歡迎他們加入尚志會的大家庭。周年大會後於同一地點舉行感謝陳新滋校長晚宴。

At the occasion, Prof. Albert S.C. Chan, Prof. Frank Fu and Patrons jointly presented cheques to the representatives of the "HKBU Century Club Sponsorship Scheme 2014" winning projects. Prof. Albert S.C. Chan, together with the new President alumnus Kent Tsui Kwok-yue and Immediate Past President alumna Marianna Tsang Wai-chun, also welcomed three new members, namely alumna Katie Chan Fook-sang, alumnus Regan Ho Ting-hong and alumnus Dr. Gordon Tsui Luen-on, JP by presenting them the Century Club pins. The meeting was followed by an appreciation dinner for Prof. Albert S.C. Chan.

## 中國研究課程慶祝成立25周年 China Studies Programme Celebrates 25th Anniversary

中國研究課程在2015年3月4日舉行晚宴，慶祝課程成立25周年，近300位嘉賓出席。中國研究課程舊生會主席李嘉強先生與嘉賓分享了於廣西建立了「香港浸會大學中國研究課程舊生會馬東希望小學」的成果。

China Studies Programme celebrated its 25th anniversary with a dinner on 4 March 2015 which attracted around 300 guests. President of China Studies Alumni Association Mr. Alvin Lee shared with participants the outstanding achievement of the "School of Hope Project" in Guangxi.



## 理學院與校友羊年新春茶聚喜相逢 Science Alumni Spring Gathering



理學院於2015年3月7日假浸大善衡校園舉行羊年新春茶聚，與超過120位不同年代的理學院校友、職員及學生度過了一個愉快的下午。

Over 120 participants including Science alumni graduated from different years, staff and current Science students joined together at the Spring Gathering hosted by Faculty of Science in celebration of the Year of the Goat on 7 March 2015 at Ho Sin Hang Campus.

## 香港浸會大學MBA(中國)校友會廣州聯誼活動 HKBU MBA (China) Alumni Association Get-together at Guangzhou

校友會於2015年3月21日舉行名為「新時代·浸會夢」的聯誼活動。席間，廣州海印實業集團總裁邵建明校友以「互聯網大潮下的商業零售轉型升級之路」為題進行演講。

The Association organised a reunion dinner themed "New Era of the Baptist's Dreams" on 21 March 2015 which was well-attended by over 200 members and guests. At the dinner, alumnus Shao Jian-ming, the President of Highsun Enterprises Group, presented a talk on "The Transformation and Upgrading of Retail Business under the Internet Tide".



榮譽主席羅罡校友（右六）及其執行委員會成員獲頒紀念品以表揚他們對校友會所作的貢獻

Honorary President alumnus Luo Gang (sixth from right) and his board members are presented with souvenirs for recognising their contributions to the Association





## 人文及創作系人文學課程25周年燒烤晚宴 Dinner Party for its 25th Anniversary of the Humanities Programme of the Department of Humanities and Creative Writing

為慶祝人文及創作系的人文學課程銀禧紀念，校友事務處與該系及人文營於2015年2月10日假紹邦樓舉辦燒烤晚宴。參加者除了感受到「人文精神」外，更為人文及創作系的發展及校友的成就感到驕傲。

To kick off the celebration for the 25th Anniversary of the Humanities Programme of the Department of Humanities and Creative Writing under the theme "Sense of HUM-our, Year of Silver", Alumni Affairs Office joined hands with the Department and HKBU Humanities Alumni Association to organise a dinner party at Shiu Pong Hall on 10 February 2015. The party was infused with a sense of HUM-our and a sense of pride over the achievements of the Department and of the alumni since its establishment.

## 香港浸會大學體育學系體育及康樂管理校友會第五屆幹事會就職典禮

### Inauguration of 5th HKBU Physical Education and Recreation Management Alumni Association

香港浸會大學體育及康樂管理校友會於2015年1月31日舉行了第五屆幹事會就職典禮暨2015師友計劃啟動禮。第五屆幹事會委員會委員名單如下：

The inauguration of the 5th HKBU Physical Education and Recreation Management Alumni Association cum kick-off ceremony of the 2015 mentorship programme was held on 31 January 2015. Newly elected Executive Committee members are as follows:

主席	Chairperson	委員	Executive Committee Members
饒奕明	Yiu Yik-ming, Edmond	陳志斌	Chan Chi-bun, Aaron
內務副主席	Vice-Chairperson (Internal)	王彩燕	Wong Choi-yin, Queenie
譚家敏	Tam Ka-man, Winnie	黃秀琪	Wong Sau-kei, Soky
外務副主席	Vice-Chairperson (External)	劉曉晴	Lau Hiu-ching
梁家俊	Leung Ka-chun, Tim	吳誠	Wu Shing
財務秘書	Treasurer	郭詠雪	Kwok Wing-suet
陳雪瑩	Chan Suet-ying, Ada	魏俊彥	Ngai Chun-yin, Jeremy



## 香港浸會大學工商管理學院校友會活動

### Recent Activities of HKBU School of Business Alumni Association

#### 理財沙龍

#### Finance Salon

校友會於2015年1月30日舉行「理財沙龍之中國地產市場的正與負」。CIMB股票策略研究董事貝嶸晨校友及工銀國際地產投資副總裁吳文全校友分享他們對於中國近期的經濟環境及中國房地產發展方向的見解。

The Finance Salon "The Good and The Bad of China Property Market" was held on 30 January 2015 whereby two alumni speakers, Director of Equity Research of CIMB Mr. Ben Bei Haochen and Vice President of Real Estate Investment of ICBC International Mr. Daniel Wu Wenquan shared their views on current economic environment and property market development in China.



## 2014周年大會

### Annual General Meeting 2014

周年大會於2014年12月20日舉行，選出2014-2015年度執行委員會委員如下：

The AGM was held on 20 December 2014 in which the following members of the Executive Committee were elected for the term 2014-2015:

會長	President	執行委員	Executive Committee Members
方繁堅	Fong Franklin, Kenneth	許勁塵	Xu Jin-chen, Jacky
主席 (新職位)	Chairman (New Position)	郭美德	Kwok Mei-tak, Joanna
吳德龍	Wu Tak-lung, Bernard	朱嘉兆	Chu Ka-siu, Miles
副會長	Vice-Presidents	施琪	Sie Ki, Alberta
袁之淳	Yuen Chee-shun, Marcus	吳昊	Wu Hao, Daniel
吳明德	Ng Ming-tak, Victor	史理生	See Lee-seng, Reason
古嘉儀	Ku Ka-yi, Ivy	翁泰然	Yung Tai-yin, Stephen
名譽秘書	Honorary Secretary	趙萌昕	Zhao Meng-xin, Sara
錢丞海	Chin Shing-hoi, Gordon	陳一添	Chen Yi-tian, Chloe
名譽司庫	Honorary Treasurer	鄒幽	Zhao Zoyo
梁華	Leung Wa, Allan		



## 浸大班代表凝聚團結力量

### HKBU Class Representatives Enhance Unity

50位2014-15年度浸大班代表於2015年3月31日出席了「浸大班代表午宴」。協理副校長傅浩堅教授帶領他們進行誓師儀式，以提升士氣。每名班代表均獲頒發委任狀。

50 Class Representatives of 2014-15 attended the Class Representative Welcome Luncheon on 31 March 2015 whereby Associate Vice-President Prof. Frank Fu led the pledging ceremony. Each Class Representative was presented with a Certificate of Appointment.



## 香港浸會大學生物系舊生會2015年度周年大會暨晚宴

### HKBU Biology Alumni Association Annual General Meeting 2015 cum Dinner Gathering

逾20位生物系校友於2015年1月9日出席由香港浸會大學生物系主辦的2015年度生物系舊生會周年大會暨晚宴，並選出2015至2017年度的執行委員會委員如下：

Over 20 Biology alumni attended the Annual General Meeting cum dinner hosted by the Department of Biology on 9 January 2015. Members of the Executive Committee for 2015-2017 were elected as follows:



**會長**  
梅仁立

**副會長**  
盧萃霖  
劉信信

**司庫**  
施祖榮

**秘書**  
賴嘉雯

**President**  
Mui Yan-lap, Daniel

**Vice-Presidents**  
Lo Sui-lam, Eddy  
Lau Shun-shun, Sam

**Treasurer**  
Sze Cho-wing, Stephen

**Secretary**  
Lai Ka-man

**執行委員會成員**

白回南  
杜武俊  
黃健威  
謝家暉  
梁士中  
周順利  
蔡惠明

**Committee Members**  
Pak Wui-nam, Shadrach  
To Mo-tsun, Percy  
Wong Kin-wai, Albert  
Tse Ka-fai, William  
Leung Sze-chung, Gary  
Zhou Shunli  
Choi Wai-ming

## 物理系校友會聯誼活動

### The Physics Alumni Association of HKBU Networking Activities



#### 歡聚賀聖誕

#### Joyful Christmas Celebration

於2014年12月19日舉行聖誕聯歡聚會，約50位學系職員、本科生及研究生、校友及其親屬參加。  
Nearly 50 Physics buddies participated in the Christmas party on 19 December 2014.

#### 南丫島遠足

#### Outing On Lamma Island by Physics Hikers

於2014年12月6日在南丫島舉辦遠足活動，超過50位遠足愛好者包括物理系的校友、學生及物理系職員響應參與。

The Association also organised a hiking trip on Lamma Island on 6 December 2014 which attracted over 50 hiking enthusiasts including alumni, students and colleagues of the Physics Department.



## 浸會化學系舊生會高爾夫球日2014

### HKBU Baptist Chemists Golf Outing 2014

一年一度的浸會化學系舊生會高爾夫球日於2014年12月12日假西貢香港賽馬會溜西洲公眾高爾夫球場舉行，約20位浸會化學系舊生會會員及其親友出席。總桿冠軍及淨桿冠軍分別由余煜強校友及張啟明校友奪得。

Around 20 members and their family participated in the annual golf outing of HKBU Baptist Chemists held on 12 December 2014 at the Jockey Club Public Golf Course in Kau Sai Chau, Sai Kung. Alumnus Yu Yuk-keung scooped the gross score champion while alumnus Daniel Cheung Kai-ming won the net score champion.



## 香港浸會大學經濟學系校友會2014年度周年大會 HKBU Economics Alumni Association Annual General Meeting 2014

香港浸會大學經濟學系校友會在2014年12月8日舉行周年大會。新一屆執行委員會委員名單如下：

The Annual General Meeting of HKBU Economics Alumni Association was held on 8 December 2014. The newly elected members of the Executive Committee are as follows:

<b>會長</b> 謝紹賢	<b>Chairman</b> Tse Siu-yin, Matthew	<b>名譽司庫</b> 關啟光	<b>Honorary Treasurer</b> Kwan Kai-kwong, Martin
<b>副會長</b> 蘇漢焯	<b>Vice-Chairman</b> So Hon-wai, Ignatius	<b>會員事務</b> 何家驥	<b>Membership Officer</b> Ho Ka-kei, Michael
<b>名譽秘書</b> 施琪	<b>Honorary Secretary</b> Sie Ki, Alberta		



## 香港浸會大學計算機科學系校友會 2014會員周年大會 HKBU Department of Computer Science Alumni Association Annual General Meeting 2014

香港浸會大學計算機科學系校友會於2014年12月6日舉行2014會員周年大會，並選出執行委員會委員如下。委員會亦於2014年12月12日舉辦「聖誕暢飲聚會」，約25位會員參加，聚首一堂。

The following members of the Executive Committee of HKBU Department of Computer Science Alumni Association were elected at its Annual General Meeting held on 6 December 2014. A Networking Mixer was organised on 12 December 2014 with the presence of 25 members.

<b>主席</b> 簡永鏘	<b>Chairman</b> Kan Wing-cheung, Allen	<b>秘書</b> 邱國洲	<b>Secretary</b> Yau Kwok-chau	<b>會員代表</b> 鄭俊傑	<b>Member Representative</b> Cheng Chun-kit, Dennis
<b>副主席</b> 藍家賢	<b>Vice-Chairman</b> Lam Ka-yin, Philip	<b>司庫</b> 黎福祐	<b>Treasurer</b> Lai Fuk-yau		

## 香港浸會大學社會學系校友會2014周年會員大會 The 2014 Annual General Meeting of the HKBU Sociology Alumni Association

香港浸會大學社會學系校友會於2014年12月6日舉行了2014年度的周年會員大會，選出了新一屆委員會，名單如下：

The 2014 Annual General Meeting of the HKBU Sociology Alumni Association was held on 6 December 2014 whereby the new Committee members were elected as follows:

<b>主席</b> 陳自強	<b>President</b> Alex Chan	<b>財務秘書</b> 黃志堅	<b>Treasurer</b> Patrick Wong	<b>事務發展幹事</b> 張潔盈 呂佩文 陳冬蕾	<b>Development Directors</b> Natalie Cheung Sandra Lui Vicki Chan
<b>副主席</b> 龔淑媚	<b>Vice-President</b> Mei Kung	<b>會員發展幹事</b> 羅景強	<b>Membership Director</b> Jan Law		
<b>秘書</b> 汪琪怡	<b>Secretary</b> Alice Wong	<b>活動幹事</b> 吳麗詩 李孝智	<b>Activities Directors</b> Felix Ng Li Hau-chi		



## 香港浸會大學公司管治及董事學學會2014會員周年大會 HKBU Corporate Governance and Directorship Society AGM 2014

周年大會於2014年12月6日舉行，並選出新一屆執行委員會如下：

At its Annual General Meeting on 6 December 2014, the following Executive Committee members for the term 2014-2015 were elected:

<b>會長</b> 史理生	<b>President</b> Reason See	<b>執行委員</b> 曾月桂 郭秀銘 吳國焜 劉家倫	<b>Executive Members</b> Anita Tsang Allan Kwok Benjamin Ng David Lau	<b>陳志遠</b> Ken Chan <b>吳家偉</b> Gary Ng <b>譚啟邦</b> Alex Ta <b>李威華</b> Simon Lee
<b>副會長</b> 鍾卓明	<b>Vice-President</b> Alex Chun			

## 香港浸會大學校友會 - 土木工程系畢業同學會周年大會暨晚宴

### HKBU Alumni Association - The Civil Engineering Graduates Association AGM cum Annual Dinner



香港浸會大學校友會-土木工程系畢業同學會於2014年10月26日召開周年大會暨晚宴，共86位校友及嘉賓出席，包括香港浸會大學理學院院長湯濤教授、理學院校友督導委員會主席梁家永校友、前理學院講師高贊明教授、劉世齡博士、蕭江林工程師；嘉賓何鍾泰博士工程師；從加拿大歸來的劉才波伉儷、鄭尹堅先生、陳慶鋒先生；從美國歸來的鄧雁霞女士及來自澳門的孫家雄博士。

On 26 October 2014, HKBU Alumni Association - The Civil Engineering Graduates Association Annual General Meeting cum Annual Dinner attracted 86 alumni and guests including Dean of Science Prof. Tang Tao; Chairman of Steering Committee on Alumni Relations of the Faculty alumnus Leung Ka-wing; former lecturers Prof. Ko Jan-ming, Dr. Lau Sai-ling and Ir Siu Kong-lam; distinguished guest Ir Dr. Raymond Ho Chung-tai as well as some overseas alumni including Mr. and Mrs. Liu Chai-bo, Mr. Cheng Wun-kin and Mr. Chan Hing-fung from Canada; Ms. Emily Tang Ngan-ha from the USA and Dr. Shuen Ka-hung from Macau.

## 海外浸大情 BUited Overseas

### 南加州香港浸會大學校友會慶新春

#### Reunion Gathering of HKBU Alumni Association of Southern California

南加州香港浸會大學校友會於2015年2月27日參加柯健嫻校友公司舉行之春茗，一同慶賀佳節。校友會亦祝願各浸大校友羊年順景，身體健康。

HKBU Alumni Association of Southern California joined the Spring Dinner held by the company of alumna Joanna Or on 27 February 2015. The Association also sent their warmest regards to all alumni, wishing them a happy and healthy Year of the Goat.



南加州校友會會長鍾重光校友(右三)、前會長馬綺冰校友(左二)及柯健嫻校友(左三) President of HKBUEA of Southern California alumnus Charles Chung (3rd from right), Past President alumna Susanna Ma (2nd from left) and alumna Joanna Or (3rd from left)



澳洲校友會會長鄭振烈校友(右三)、會員及親友 President of HKBUEA of Australia alumnus Sidney Cheng (3rd from right), members and their relatives

### 香港浸會大學澳洲校友會羊年新春團拜

#### Chinese New Year Gathering of HKBU Alumni Association of Australia

校友會於2015年2月17日舉行「羊年新春團拜聯歡聚會」，會長鄭振烈、陳榮宇、朱翰田、何國龍伉儷與黎鳳鳴以及一眾親友出席。此外，鄭振烈校友遠道回港，並於2015年3月24日與校友事務處總監李惠儀博士會面。

The Association held a Chinese New Year gathering on 17 February 2015, which was attended by alumni and their families including President Mr. Sidney Cheng, Mr. Chan Wing-yu, Mr. Chu Hon-tin, Mr. and Mrs. Augustus Ho and Ms. Alice Lai. President Cheng also paid his home visit to Hong Kong and met with Director of Alumni Affairs Dr. Melanie Lee on 24 March 2015.

### 香港浸會大學安省校友會慶祝成立25周年

#### HKBU Alumni Association of Ontario Celebrates its 25th Anniversary

香港浸會大學安省校友會於2014年11月30日舉行會員周年大會暨晚宴，逾100名來賓出席參與。晚宴播放了校長陳新滋教授預先錄影的片段，向安省校友會獻上祝賀。晚宴又即場安排與榮休校長謝志偉博士於電話中對話，為來賓帶來驚喜。晚宴於切生日餅儀式後圓滿結束。

HKBU Alumni Association of Ontario held the Annual General Meeting cum dinner gathering in celebration of its 25th anniversary on 30 November 2014. President and Vice-Chancellor Prof. Albert S.C. Chan conveyed his congratulations to the Association through a pre-recorded video. As a surprise to the guests, a telephone conversation with Emeritus President Dr. Daniel Tse from Macau was arranged. The dinner ended with a cake-cutting ceremony.



安省校友會會長陳慧紅校友(左四)、主要幹事及嘉賓 President of HKBUEA of Ontario alumna Sophia Chan (4th from left), major office bearers and guests